
Epidemiudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 190
Kan ministeren redegøre for, hvorfor der stilles krav om 7,5 m2 i lokaler på Skatteministe-
riets område, når der på Beskæftigelsesministeriets område kun stilles krav om 4 m2.
Hvori ligger forskellen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. maj 2021 kl. 10:00.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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